



Lester B. Pearson School Board
Commission scolaire Lester-B.-Pearson
1925 Brookdale Ave., Dorval, QC, Canada H9P 2Y7
514-422-3000 www.lbpsb.qc.ca

School board election on November 3, 2024 - Revision of the list of electors

PUBLIC NOTICE is hereby given to the electors of the school board that:

1. Elections will be held in wards 2, 6 and 9. The residents of each ward in election will elect the commissioner representing their ward.
2. For registration, removal, and correction of the electoral list:

Board of Revisors: St. John Fisher Sr. Elementary School - 121 Summerhill Avenue, Pointe-Claire, Qc, H9R 2L8

Thursday, October 10, 2024: 10 a.m. to 1 p.m.
Tuesday, October 15, 2024: 7 p.m. to 10 p.m.

The Voter Transfer Form available on the website can be sent duly completed and sent by mail or email. Refer to the website: <https://www.lbpsb.qc.ca/council-of-commissioners/school-board-elections-consultations/>

No application can be accepted by the Board of Revisors after 10 p.m. on Tuesday, October 15, 2024.



Lester B. Pearson School Board
Commission scolaire Lester-B.-Pearson
1925 Brookdale Ave., Dorval, QC, Canada H9P 2Y7
514-422-3000 www.lbpsb.qc.ca

Élection scolaire le 3 novembre 2024 - Révision de la liste électorale

AVIS PUBLIC est donné aux électeurs de la commission scolaire que :

1. Des élections seront tenues dans les circonscriptions 2, 6 et 9. Les résidents de chaque circonscription en élection éliront le/la commissaire représentant leur circonscription.
2. Les demandes d'inscription, de radiation et de correction de la liste électorale peuvent être présentées devant la commission de révision :

Commission de révision: École primaire St-John-Fisher Senior - 121 Avenue Summerhill, Pointe-Claire, Qc, H9R 2L8

Jeudi, le 10 octobre 2024: de 10 h 00 à 13 h 00
Mardi, le 15 octobre 2024: de 19 h 00 à 22 h 00

Le formulaire de transfert de l'électeur peut de plus être complété et transmis par courriel ou par la poste. Se référer au site internet : <https://www.lbpsb.qc.ca/fr/conseil-des-commissaires/elections-au-conseil-scolaire/>

Aucune demande ne peut être reçue par la Commission de révision après 22 h 00 le mardi 15 octobre 2024.